
Referat:	  Bestyrelsesmøde,	  mandag	  den	  18.01.16	  
Tilstede:	  Bo	  Sørensen,	  Simon	  Andersen,	  Johanna	  Nielsen,	  Inge	  Ribers,	  Lars	  Broberg,	  Søren	  
Sibbersen,	  Laila	  Hindborg,	  Ulla	  Boyhus	  
	  
Referent:	  Ulla	  Boyhus	  
	  
	  

1. Samarbejde	  omkring	  havnen:	  Søren	  Sibbersen	  og	  Johanna	  Nielsen	  var	  til	  møde	  i	  
Idrætsrådet	  i	  Hvidovre	  i	  december.	  Ingen	  andre	  klubber	  fra	  havnen	  deltog.	  Generel	  
vurdering	  at	  der	  er	  penge	  at	  hente,	  hvis	  man	  vil	  noget	  og	  har	  nogle	  ideer,	  og	  at	  det	  vil	  
være	  en	  fordel,	  hvis	  klubberne	  i	  havnen	  går	  sammen	  om	  ideer	  –	  f.eks.	  idrætsfaciliteter	  
som	  alle	  fire	  klubber	  på	  havnen	  kan	  have	  glæde	  af.	  Puljen	  er	  målrettet	  idrætsfaciliteter	  
og	  er	  på	  7	  millioner	  over	  de	  næste	  3-‐4	  år.	  Målet	  er	  at	  foreningslivet	  i	  Hvidovre	  skal	  
styrkes.	  Vi	  tager	  teten	  og	  inviterer	  de	  andre	  klubber	  til	  møde	  -‐	  fælles	  brain	  storm.	  Inge	  
Ribers	  og	  Johanna	  indkalder	  til	  fællesmøde.	  Vores	  ide	  pt.	  er	  en	  stævnecontainer	  til	  
fælles	  brug.	  	  
	  

2. Elitepuljen:	  Søren	  Sibbersen	  har	  været	  til	  møde	  om	  Elitepuljen.	  Påpeger	  at	  et	  er	  
vigtigt	  at	  sørge	  for,	  at	  de	  ting,	  man	  beder	  om	  er	  med	  –	  Men	  har	  man	  formalia	  i	  orden	  og	  
laver	  en	  god	  ansøgning,	  så	  er	  der	  rigtig	  gode	  muligheder	  for	  at	  få	  penge.	  Elitepuljen	  er	  
til	  når	  man	  har	  et	  projekt	  med	  nogle	  specifikke	  idrætsudøvere.	  Man	  kan	  altid	  søge	  igen,	  
hvis	  et	  projekt	  i	  kuldsejler.	  Man	  skal	  søge	  realistisk!	  Vi	  laver	  gode	  ansøgninger	  i	  HvK,	  
derfor	  får	  vi	  ofte	  penge.	  Vi	  skal	  søge	  penge	  fra	  Elitepuljen	  i	  år	  på	  følgende	  roere:	  Jakob	  
Nielsen,	  Magnus	  Sibbersen	  og	  Selina	  Skibby.	  Vigtigt	  med	  signalværdien	  omkring	  de	  
roere,	  vi	  tror	  på	  de	  kommende	  år.	  

	  
1. Aktiv	  sommer:	  Deadline	  i	  april.	  Polo	  står	  for	  det	  igen	  i	  år.	  Man	  må	  selv	  vælge	  hvilken	  

ude	  i	  løbet	  af	  sommeren,	  man	  vil	  byde	  ind	  med	  noget.	  Når	  skemaet	  kommer,	  skal	  
Simon	  Andersen	  have	  det	  (bliver	  formentlig	  sendt	  til	  Johanna	  Nielsen),	  og	  så	  kommer	  
Polo	  med	  et	  udspil.	  	  

	  
2. Vedligeholdelse:	  	  

• Bådskuret	  er	  gået	  i	  stå	  i	  en	  periode,	  grundet	  personlige	  årsager.	  Status	  er	  at	  alt	  
det	  dårlige	  i	  skuret	  er	  fjernet,	  og	  at	  vi	  skal	  i	  gang	  med	  at	  bygge	  op.	  Lars	  Broberg	  
skriver	  ud,	  når	  ha	  får	  brug	  for	  hjælp	  (foråret).	  

	  
• Renovering	  af	  toiletter	  og	  gang	  sættes	  i	  gang	  nu.	  Bo	  Sørensen	  lægger	  en	  	  

tidsplan	  og	  indkalder	  folk.	  Mange	  har	  allerede	  sagt	  de	  vil	  hjælpe	  med	  forskellige	  
delopgaver.	  Bo	  undersøger	  muligheden	  for	  at	  lave	  en	  alternativ	  indgang	  via	  
træningslokalet,	  så	  klubben	  kan	  benyttes	  i	  perioden.	  Bo	  snakker	  med	  Stig	  
Sørensen	  om	  den	  del.	  

	  
• Følger	  af	  branden:	  Bør	  vi	  gennemgå	  huset	  for	  at	  se,	  om	  der	  er	  kommet	  nogle	  

vandskader	  i	  forbindelse	  med	  branden	  hos	  søspejderne?	  Bo	  har	  tjekket	  loftet,	  



hvor	  der	  ikke	  er	  nogen	  skade	  at	  se.	  Bo	  har	  desuden	  kontaktet	  glarmester	  vedr.	  
rep	  af	  ruder.	  Han	  har	  været	  ud	  at	  kigge	  på	  det,	  og	  Bo	  følger	  op	  på	  besøget.	  

	  
• Skilte	  og	  sponsorer:	  Bo	  er	  i	  gang	  med	  at	  finde	  alternativer	  til	  vores	  tilbud	  på	  

skilte	  (klubbens	  navn	  +	  sponsorer),	  fordi	  der	  pludselig	  kom	  en	  prisstigning	  på	  
ca.	  70%.	  Venter	  på	  svar	  på	  nye	  tilbud.	  Vi	  har	  pt.	  3	  sponsorer:	  DanSprint,	  
Hvidovre	  Kommune	  og	  Amager	  Smeden.	  Sidstnævnte	  har	  netop	  sponsoreret	  3	  x	  
15.000,-‐	  kr.	  over	  de	  næste	  tre	  år	  til	  ungdomsafdelingen.	  Vi	  takker.	  Sponsorer	  er	  
på	  hjemmesiden	  på	  nær	  Amager	  Smeden.	  Ulla	  Boyhus	  er	  i	  kontakt	  med	  Peter	  
Vennick	  ang.	  dette.	  

	  
3. Økonomi	  –	  ansøgning	  af	  puljer:	  	  

• Engangspuljen:	  (selv	  betale	  1/3	  del	  af	  det	  vi	  ansøger	  om)	  Der	  er	  er	  søgt	  om	  
underlag	  til	  vores	  vægttræningsrum	  og	  et	  anlæg	  til	  træningsrummet,	  for	  
10.000,-‐	  kr.	  i	  alt	  (puljen	  er	  kun	  på	  ca.	  80.000,-‐	  kr.,	  så	  grænser	  for	  meget,	  vi	  kan	  
søge)	  Vi	  skal	  have	  engangspuljen	  på	  mødet	  i	  4.	  kvartal	  fremover.	  

	  
• Elitepuljen:	  Proceduren	  er	  som	  sædvanlig.	  Men	  vores	  situation	  er	  ændret.	  

01.03.16	  –	  deadline.	  Søren	  Sibbersen	  og	  Inge	  Ribers	  stikker	  hovederne	  sammen	  
først	  og	  kontakter	  Helle	  Stuart	  derefter,	  og	  sørger	  for	  at	  der	  bliver	  lavet	  en	  
ansøgning.	  

	  
4. Status	  på:	  	  

• Lokalebookning	  i	  sæsonen	  2016-‐2017.	  	  Der	  er	  sendt	  ansøgning	  af	  sted	  på	  hhv.	  
Langhøjskolen	  hver	  tirsdag	  kl.	  18.00-‐21.00	  i	  vinterhalvåret	  (cirkeltræning),	  
samt	  Avedørehallen	  torsdage	  fra	  20-‐22	  (poloholdet).	  

• Børneattester:	  Ulla	  Boyhus	  afleverer	  skemaer	  til	  hhv.	  til	  Søren	  Sibbersen	  og	  
Simon	  Andersen,	  som	  sørger	  for	  at	  hente	  tilladelserne	  hos	  hhv.	  B&U-‐trænerne	  
og	  poloholdet.	  

• Vokseninstruktion:	  Hold	  er	  ved	  at	  blive	  sammensat.	  Instruktør-‐holdet	  er	  på	  
plads	  og	  holder	  planlægningsmøde	  i	  marts.	  Opstart	  den	  29.04	  (svømmeprøve)	  
og	  01.05	  (opstartsdag)	  og	  derefter	  hver	  tirsdag	  og	  torsdag	  i	  maj	  og	  juni	  fra	  
17.30-‐20.30.	  Bekymring	  fra	  instruktør-‐teamet	  om,	  hvorvidt	  vi	  kan	  nå	  at	  få	  
repareret	  de	  både,	  der	  skal	  bruges,	  grundet	  at	  reparationsskuret	  ikke	  kan	  
bruges	  før	  ultimo	  marts.	  Lars	  Broberg	  og	  Søren	  Sibbersen	  kigger	  på	  listen	  over	  
bådreparationer,	  som	  Johnny	  Mossin,	  Peter	  Schrøder	  og	  Søren	  Andersen	  
udarbejdede	  i	  oktober.	  	  Vurderingen	  er	  at	  nogle	  både	  bør	  kasseres.	  De	  sørger	  
for	  at	  få	  repareret	  de	  nødvendige	  både,	  så	  de	  er	  klar	  til	  vokseninstruktionen.	  
Skur	  klar	  ca.	  1.	  april,	  så	  der	  er	  en	  måned	  til	  at	  reparere	  bådene,	  hvilket	  vurderes	  
til	  at	  være	  ok	  i	  forhold	  til	  tid.	  	  

• Påsketuren	  til	  Svejbæk	  har	  pt.	  kun	  10	  tilmeldte	  –	  Forslag	  om	  at	  åbne	  op	  for,	  at	  
folk	  tager	  nogle	  med	  (familie,	  venner	  fra	  andre	  klubber	  etc.).	  Da	  der	  skal	  15	  til	  
at	  gennemføre,	  og	  turen	  desuden	  er	  hyggeligst,	  hvis	  man	  er	  ca.	  25	  personer.	  Det	  
blev	  vedtaget.	  Inge	  Ribers	  kommunikerer	  det	  videre.	  

• Aktivitetskalender:	  Der	  kommer	  en	  opdatering	  af	  aktivitetskalenderen,	  der	  
dækker	  perioden	  01.02.16	  –	  01.05.16.	  Bl.a.	  suppleret	  med	  arbejdsdag	  søndag	  



den	  8.	  maj.	  Ulla	  Boyhus	  sørger	  for	  opdateringen	  og	  at	  den	  bliver	  lagt	  på	  
hjemmesiden	  og	  hængt	  op	  i	  klubben.	  
	  

5. Planlægning	  af	  bestyrelsesmøder	  i	  2016:	  	  
• Mandag	  den	  29.	  februar	  hos	  Laila	  Hindborg	  
• Mandag	  den	  4.	  april	  hos	  Ulla	  Boyhus	  
• Mandag	  den	  30.	  maj	  hos	  Bo	  Sørensen	  	  
• Tirsdag	  den	  6.	  september	  hos	  Inge	  Ribers	  
• Tirsdag	  4.	  oktober	  hos	  Johanna	  Nielsen	  (back	  up	  møde	  der	  evt.	  afholdes	  i	  

forbindelse	  med	  generalforsamlingen)	  
• Fredag	  den	  11.	  november	  hos	  ??	  	  

	  
6. Nyt	  klubhus	  til	  vinterbaderne:	  Vinterbaderne	  vil	  gerne	  opføre	  klubhus	  for	  enden	  af	  

molen	  –	  har	  fået	  godkendelsen	  fra	  kommunen.	  Mangler	  dog	  fortsat	  at	  søge	  
Kystdirektoratet	  om	  tilladelse.	  Har	  fået	  250.000,-‐	  kr.	  til	  projektet,	  mod	  at	  de	  selv	  kan	  
indsamle	  resten	  af	  de	  450.000,-‐	  kr.	  projektet	  koster	  –	  de	  er	  allerede	  er	  indsamlet.	  Det	  
kommer	  til	  at	  ligge	  ved	  bølgebryderen	  og	  kommer	  til	  at	  gå	  ca.	  lige	  så	  langt	  ud.	  Søren	  
Sibbersen	  har	  fået	  tegningerne,	  og	  de	  spørger	  om	  vores	  holdning	  til	  projektet.	  Vi	  er	  
umiddelbart	  åbne	  over	  for	  projektet,	  der	  skaber	  yderligere	  aktivitet	  til	  havnen.	  I	  
forhold	  til	  vores	  Handicap,	  kan	  vi	  få	  en	  nøgle	  til	  pontonen	  så	  vi	  kan	  stå	  der	  og	  tage	  tid	  
(og	  heppe).	  Vi	  bliver	  nødt	  til	  at	  smide	  en	  ekstra	  vendebøje	  ud,	  så	  man	  vender	  om	  to	  
bøjer	  i	  stedet	  for	  en,	  da	  der	  ikke	  længere	  vil	  være	  plads	  til	  at	  vende,	  der	  hvor	  vi	  hidtil	  
har	  gjort.	  Søren	  vender	  tilbage	  med	  svar	  til	  vinterbaderne.	  
	  

7. Forsikringer:	  Opfordring	  til	  at	  alle	  medlemmer	  med	  private	  både,	  ser	  på	  hvordan	  de	  
er	  forsikret,	  da	  det	  er	  personens	  egen	  indboforsikring,	  der	  skal	  dække.	  Klubbens	  
gælder	  kun	  klubbåde	  og	  ikke	  private	  både.	  Ting	  man	  skal	  være	  OBS	  på:	  	  

• Nogle	  forsikringsselskaber	  dækker	  kun	  småbåde	  op	  til	  5	  meter	  (kajak	  min.	  
5.20)	  

• Sikre	  at	  forsikring	  dækker	  både:	  Brand,	  tyveri,	  hærværk,	  oversvømmelse	  mm.	  
• Være	  opmærksomme	  på,	  om	  forsikring	  dækker	  genstande	  i	  båden	  (pagaj,	  vest,	  

spraydæk	  mm.)	  	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Johanna	  Nielsen	  laver	  skriv	  på	  hhv.	  FaceBook	  og	  alle-‐mail.	  	  

Inge	  Ribers	  tjekker	  op	  på	  klubbens	  eksisterende	  forsikringer,	  men	  hun	  mener	  
umiddelbart	  at	  vi	  er	  dækket	  fint	  ind.	  	  

	  
8. Danmarksturneringen	  –	  Poloholdet	  sørger	  selv	  for	  tilmelding.	  

	  
9. Trænermøde	  -‐	  B&U-‐trænerne	  arrangerer	  selv.	  

	  
10. Fejring	  af	  ergometerresultater:	  Onsdag	  den	  27’ende	  kl.	  19.30	  fejrer	  vi	  resultaterne	  

fra	  DM	  i	  Ergometer.	  	  Arrangementet	  vil	  foregå	  i	  klubstuen.	  Der	  vil	  være	  kage.	  Johanna	  
skriver	  ud	  på	  FaceBook	  og	  alle-‐mail.	  

	  
	  
EVT.	  
	  



• Vallensbæk	  -‐	  kraftcenter:	  Aftalen	  er,	  at	  vi	  er	  på	  deltid	  og	  betaler	  1500,-‐	  kr.	  pr.	  halvår.	  
Vi	  er	  villige	  til	  at	  gå	  op	  til	  2000,-‐	  kr.	  for	  deltidsmedlemskab.	  Beløbet	  forfalder	  til	  
betaling	  den	  30.01.16	  –	  i	  uoverensstemmelse	  med	  den	  kontrakt	  Inge	  Ribers	  har	  
modtaget,	  der	  opkræver	  det	  dobbelte.	  Vores	  bud	  er	  at	  betale	  2000,	  -‐kr.	  for	  et	  halvt	  år	  
(vil	  gerne	  beholde	  medlemskabet	  som	  halvårligt,	  således	  at	  vi	  ikke	  er	  bundet,	  hvis	  
vores	  situation	  skulle	  ændre	  sig.)	  Rikke	  Sibbersen	  diskuterer	  det	  med	  Lone	  fra	  
Vallensbæk.	  
	  

• Klubbens	  90	  års	  fødselsdag	  –	  Klubben	  er	  grundlagt	  i	  1927,	  så	  jubilæum	  er	  først	  i	  
2017.	  

	  
• Afhentning	  af	  skrald:	  Vores	  skraldespande	  bliver	  ikke	  tømt	  regelmæssigt.	  Lars	  

Broberg	  ringer	  ang.	  tømning	  af	  skraldespande	  -‐	  Teknisk	  Forvaltning.	  
	  

• Penge	  til	  klubben:	  Der	  er	  ikke	  søgt	  nogle	  fonde	  på	  det	  sidste,	  da	  Laila	  Hindborg	  har	  
haft	  travlt	  med	  andre	  opgaver.	  Arrangementet	  med	  indsamling	  til	  Børnehjælpsdagen	  
blev	  aflyst	  pga.	  manglende	  tilslutning.	  Der	  er	  ikke	  kommet	  andre	  tilbud	  ind,	  hvor	  
klubben	  har	  haft	  mulighed	  for	  at	  tjene	  penge.	  Udvalget	  ser	  nærmere	  på	  det,	  når	  foråret	  
nærmer	  sig,	  og	  henvendelserne	  plejer	  at	  komme.	  	  

	  
• Løbstilmelding:	  Søren	  Sibbersen	  og	  Laila	  Hindborg	  deler	  løbstilmeldingstjansen	  

mellem	  sig,	  da	  det	  er	  opgave,	  der	  kræver	  en	  ret	  stor	  arbejdsindsats	  og	  overblik	  grundet	  
manglende	  struktur	  –	  Søren	  finder	  tilmeldingerne	  og	  sætter	  sedler	  op.	  Laila	  sørger	  for	  
at	  melde	  til	  og	  sende	  besked	  ud	  til	  roerne.	  

	  
• Hjemmeside:	  Ulla	  Boyhus	  er	  i	  gang	  med	  at	  omstrukturere	  hjemmesiden,	  så	  den	  bliver	  

lettere	  at	  finde	  rundt	  i.	  Er	  i	  gang	  med	  at	  oprette	  en	  fane,	  hvor	  alle	  kontaktoplysninger	  
kan	  findes.	  (tilmelding,	  instruktion,	  skoler,	  firmaarrangementer	  etc.)	  Vi	  fik	  styr	  på,	  
hvem	  der	  er	  ansvarlige	  for	  forskellige	  områder,	  og	  fanen	  burde	  være	  oppe	  at	  køre	  
snart.	  	  

	  
• Sprint	  Cup:	  Peter	  Schrøder	  har	  indvilliget	  i	  at	  stå	  for	  ansøgninger	  til	  hhv.	  camping,	  

brug	  af	  strand	  samt	  lejlighedsbevilling	  under	  SprintCup.	  I	  den	  sammenhæng	  skulle	  han	  
vide,	  hvor	  madtelte	  skal	  placeres.	  Salg	  af	  mad	  og	  madtelte	  kommer	  til	  at	  foregå	  foran	  
klubben.	  	  

	  
	  


